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Geacht algemeen bestuur van de gemeenschappelijke regeling (GR) Omnibuzz, 
 
De gemeenteraad van Peel en Maas heeft de begroting 2017 en het meerjarenperspectief 2018-2020 
bekeken en maakt gebruik van het recht om een zienswijze in te dienen. Wij hebben een aantal 
opmerkingen bij de begroting. In dit kader plaatsen wij ook kanttekeningen bij de procedure inzake de 
Gemeenschappelijke Regeling (GR) en het dienstverleningscontract. 
 
De financiële verdeelsleutel  
In de begroting 2017 gaat uw algemeen bestuur uit van een verdeelsleutel gebaseerd op 50% 
inwonersaantal (peildatum 1 januari 2016) en 50% van het aantal pashouders. Voor het opstellen van 
de eerste begroting voor 2017 van Omnibuzz is dit correct. Uw algemeen bestuur heeft in uw eigen 
vergadering toegezegd aan onze portefeuillehouder, dat er een onderzoek naar een 
kostenverrekening op basis van het gebruik van het aantal pashouders komt. Dit zal plaatsvinden op 
het moment dat wij zelf de regie gaan voeren over het vervoer op 1 januari 2018 of 2019. Graag 
zouden wij vooraf worden geïnformeerd over de opzet en de uitvoering van dit onderzoek. Wij gaan 
ervan uit dat een herberekening van de kosten zal plaatsvinden zodra de resultaten van dit 
onderzoek bekend zijn. Wij zijn ons bewust dat dit kan betekenen dat er sprake kan zijn van 
teruggave of bijbetaling voor de gemeenten  
 
De financiële bijdrage  

Van de gemeente Peel en Maas wordt een bijdrage van € 40.000, - gevraagd voor het 
weerstandsvermogen en € 60.000, – aan opstartkosten voor de Omnibuzz. De raad van Peel en 
Maas begrijpt, dat er kosten worden gemaakt bij de start van de organisatie en dat het 
weerstandvermogen moet voldoen aan de wettelijke vereisten. Wij vragen uw algemeen bestuur te 
bevestigen, dat op het moment dat het weerstandsvermogen te hoog wordt, het overschot aan de 
gemeenten wordt teruggegeven naar rato van de bijdrage. 
 
De ontwikkeling van de vervoerskosten in 2017  
In maart 2016 hebben wij bij de stukken inzake de toetreding het: ”GR doelgroepenvervoer Limburg; 
tweede versie bedrijfsplan” ontvangen. Op pagina 36 van dit plan wordt uitgegaan van een bedrag 
van €14.813.000, - voor de totale vervoerskosten in 2017. Tot onze verbazing blijkt dat in de 
begroting voor 2017 de totale vervoerskosten voor 2017 plotseling stijgen naar € 18.458.590, - . 
Graag zouden wij een onderbouwing van dit bedrag ontvangen van uw algemeen bestuur. Beide 
bedragen zijn immers een inschatting. Is het mogelijk dat de systematiek van de berekening 
tussentijds is gewijzigd?  
 
Uitbreiding doelgroepen  
In de begroting voor 2017 wordt op pagina 4 vooruit gekeken naar een uitbreiding van het 
doelgroepenvervoer naast de WMO te weten het vervoer van jongeren, van medewerkers van sociale 



werkplaatsen, van leerlingen en dergelijke. Verschillende werkgroepen zijn bezig met de advisering. 
De raad van Peel en Maas constateert echter op pagina 7 dat uw algemeen bestuur al uitgaat van 
een uitbreiding met voornoemde andere doelgroepen. Op pagina 7 noemt uw algemeen bestuur al 
het: “voorbereiden van de organisatie op de instroom van ander vervoer”.  
Voor de raad van Peel en Maas en voor een aantal andere raden is het niet vanzelfsprekend dat het 
doelgroepenvervoer wordt uitgebreid. Wij hebben bij de besluitvorming over de toetreding op 15 
maart 2016 de afspraak gemaakt dat onze raad en college samen een besluit nemen over de 
eventuele uitbreiding van doelgroepen. Wij hebben van de portefeuillhouder begrepen, dat uw 
algemeen bestuur aan onze portefeuillehouder heeft toegezegd, dat iedere raad zelf kan beslissen tot 
al dan niet  onderbrengen van het vervoer van andere doelgroepen bij Omnibuzz. Het verbaast ons 
dus, dat in de begroting wordt uitgegaan van een uitbreiding van het doelgroepenvervoer. De tekst 
van de aangepaste GR is nog niet gereed, maar wij vragen u om de bepaling rondom de uitbreiding 
van de doelgroepen te schrappen, mocht deze zijn opgenomen in de aangepaste GR.  
 
De groei van het aantal FTE’s  
Uw algemeen bestuur zet in op een doorontwikkeling van de organisatie naar een bezetting van 61,5 
Fte’s te realiseren in de loop van 2017. Anticipeert uw algemeen bestuur al op een uitbreiding van het 
doelgroepenvervoer? Daarbij valt het ons op dat het aanvankelijke aantal Fte’s van 42-51 FTE, zoals 
staat vermeld in: “Het GR doelgroepenvervoer Limburg; tweede versie bedrijfsplan” (p.21) nu stijgt 
naar de voornoemde 61,5 FTE in de begroting. Wat is de onderbouwing voor deze stijging? Voor de 
raad van Peel en Maas en andere raden is het anticiperen op deze wijze op een uitbreiding van het 
doelgroepenvervoer niet wenselijk en tegen de toezegging van uw algemeen bestuur.  
 
De procedure Gemeenschappelijke Regeling  
Nog enkele opmerkingen inhoudelijk en procedureel over de Gemeenschappelijke Regeling. Op 23 
november is een bijeenkomst voor de raden belegd over de GR en het dienstverleningscontract.  
Het is van belang dat deze teksten vóóraf aan de raden worden gestuurd. Daarbij geven wij aan dat 
wij en mogelijk ook andere raden het recht hebben om wensen en bedenkingen ten aanzien van deze 
mogelijk gewijzigde GR aan uw algemeen bestuur kenbaar te maken artikel. WGR.  
Wij zouden dan graag zien dat er een modulaire regeling komt waarbij iedere gemeente de vrijheid 
heeft om naast het doelgroepenvervoer WMO ook eventueel andere modules af te nemen met de 
bijbehorende kosten. Bij de MGR Noord Limburg wordt al naar tevredenheid gewerkt met deze 
modulaire regeling.  
 
Het dienstverleningscontract 

In maart heeft algemeen bestuur toegezegd dat het dienstverleningscontract nog wordt voorgelegd 
aan de raden. Helaas hebben wij niets meer vernomen van het dienstverleningscontract. In dit 
document zou de tarifering en dergelijke worden uitgewerkt. Onze vraag is: of dit 
dienstverleningscontract al gereed is.  
 
Wij hopen van uw algemeen bestuur op korte termijn een reactie te ontvangen.  
 

Namens de raad van de gemeente Peel en Maas, 

 

 

 

 

de griffier,                                                            de voorzitter, 

drs. A.G. Joosten    W.J.G. Delissen-van Tongerlo 
 

 
 
 

 



 
 

 
 


